
Z Á P I S N I C A 

Zo schôdze Obecného zastupiteľstva v Beloveži  

(termín: dňa 16.12.2022 o 18.00 hod.) 

 

 

PROGRAM 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

4. Zriadenie a voľba komisií Obecného zastupiteľstva 

5. Konsolidovaná výročná správa obce za rok 2021 

6. Audit individuálnej a konsolidovanej účtovnej závierky k 31.12.2021 

7. Informácia o správe z kontroly hlavného kontrolóra 

8. Návrh zmien a doplnkov VZN obce Beloveža č. 1/2019 o miestnych daniach a o 

miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území 

obce Beloveža 

9. Návrh rozpočtu Obce Beloveža na rok 2023 a roky 2024, 2025 a Odborné 

stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu obce na roky 2023- 2025 

10. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2023 

11. Schválenie osôb oprávnených viesť obecné vozidlá 

12. Rôzne 

13. Záver 

 

Prítomný štatutár: 

Mgr. Jaroslav Marko 

 

Hlavný kontrolór obce: 

Ing. Miloš Mikula 

 

 



Prítomní poslanci:  

1. Peter Mikula 

2. Michal Semanišin 

3. Mgr. Ján Dulenčin 

4. Jozef Soroka 

5. Mgr. Dana Mikulová 

6. Ján Basár 

Ospravedlnení poslanci:  

MUDr. Jozef Leškanič 

Prítomný občania:  podľa prezenčnej listiny 

 

 

K bodu 1: Otvorenie 

 

Štatutár Mgr. Jaroslav Marko otvoril schôdzu ObZ privítaním členov ObZ a prítomných  

občanov a uviedol, že MUDr. Jozef  Leškanič sa ospravedlnil pre pracovné povinnosti. 

   

 

 

 

 

K bodu 2:  Schválenie programu  

 

V tomto bode poslanci schválili program rokovania všetkými prítomnými. 

 

 

Hlasovanie za program:  ZA:  6 Proti:0  Zdržalo sa:0  

 

Za: 6  P.Mikula, M. Semanišin, Mgr. J. Dulenčin, J. Soroka, 

Mgr. D. Mikulová, J. Basár 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

 

 



Starosta obce Mgr. Jaroslav Marko navrhol zmenu programu a predložil doplnenie 

bodu 4 v znení Informácia o bytových domoch realizovaných firmou Marko a Marko, 

následne dal hlasovať za zmenu programu 

 

Hlasovanie za zmenu programu:  ZA:  6 Proti:0  Zdržalo sa:0  

 

Za: 6  P.Mikula, M. Semanišin, Mgr. J. Dulenčin, J. Soroka, 

Mgr. D. Mikulová, J. Basár 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

K bodu 3: Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Zapisovateľkou zápisnice zo stretnutia je Mgr. Zuzana Kohutová 

 

Overovatelia zápisnice:  

Michal Semanišin 

Mgr. Ján Dulenčin 

 

 

K bodu 4: Informácia o bytových domoch realizovaných firmou Marko a Marko 

 

Starosta obce uviedol, že prebehlo stretnutie s majiteľmi firmy Marko a Marko 15.12.2022 a  

poprosil majiteľov firmy, aby informovali ObZ a zúčastnených občanov o bytových domoch č. 

4 a č. 5.  

Slova sa ujal Jozef Marko a uviedol, že bytový dom č. 4 je dokončený na 80%. V bytovom 

dome č. 4 sa nachádzajú dva 1–izbové byty, dva 2–izbové byty, päť 3–izbových bytov. Celková 

výmera bytového domu je 485,48 m². 

Obidva bytové domy postaví firma Marko a Marko a po ich dokončení by mali prejsť pod 

správu obce. Oproti minulému roku sa situácia zmenila, zvýšila sa cena, kvôli energiam. 

Zvýšila sa cena za 1 m², čo vychádza 1390 eur za m² čistej plochy, do tejto plochy sa 

nezarátavajú schodiska, chodby a pivnice. 

Výmera jednotlivých bytov je : 

1-izbový byt 32,33 m² 

1-izbový byt 34,12 m² 

2-izbové byty majú po 43,49 m² 

5-izbové byty majú po 66,35 m². 

Financovanie sa zlepšilo, čo sa týka obci. Najprv bolo splácanie 25 rokov, potom 30 rokov a od 

augusta 2022 je možnosť splácania na 40 rokov. Pri splácaní 40 rokov je výhoda v tom, že 

vychádzajú nižšie splátky. 

Okres Bardejov patrí do kategórie menej rozvinutých okresov to znamená, že ak si to dáme na 

peniaze 485,48 m² x 1390 eur predstavuje 674 817,20 eur. V prípade, ak by bola podaná 

žiadosť, 35% (t. j. 236 186,02 eur) z tejto sumy by bol nenávratný príspevok zo štátu ako 

dotácia a zvyšných 65% (t. j. 438 631,18 eur) by išlo zo ŠFRB s 0% úrokom.    

Ak by sa obec rozhodla pre splácanie na 40 rokov vychádzalo by to na 480 splátok po 913,815  

eur mesačne (t. j. 1,88 eur za m²). V prepočte by nájom za 1- izbový byt bol 60,78 eur a 64,14 

eur, za 2-izbový byt 81,76 eur a za 3-izbový byt 124,74 eur. 

K tomu bytovému domu sú tzv. dotácie na  



- Vodovodnú prípojku 

- Kanalizačnú prípojku 

- ČOV, ale v tomto prípade nereálna 

- Komunikácie 

- Parkovisko 

 

Sú vždy 3 možnosti: buď sa to berie na m², na byt, alebo 70% obstarávacích nákladov. Určí sa 

cena vodovodnej prípojky a oni určujú, či dotácia je najvýhodnejšia na byt, na m² alebo na 

celkovú plochu. 

Pri prvom bytovom dome mala obec spoluúčasť 5%, teraz sa to zmenilo v tom, že obec na 

spoluúčasť môže mať poskytnutý úver zo ŠFRB s 0% úrokom. Zmena je v tom, že ŠFRB 

neprispieva na žumpu, prispeje na celú kanalizačnú prípojku. Obec by mala zaplatiť žumpu, 

elektrickú a plynovú prípojku. V bytovom dome je zabudovaný výťah a rieši sa, že aj výťah by 

mal spadať do 0% úroku ak by bol financovaný formou úveru zo ŠFRB. 

Žiadosti je možné podať od 15. januára do 31. mája 2023, v tom čase je potrebné skolaudovať 

bytový dom, odovzdať a následne žiadať peniaze. 

Bytový dom č. 5 je rozostavaný a dokončený na 60%. Priorita je spustiť v r. 2023 bytový dom 

č. 4. 

Peter Mikula sa informoval na cenu výťahu, na čo dostal odpoveď, že cena výťahu vrátane DPH 

je 25 440 eur. 

Starosta obce poďakoval majiteľom firmy Marko a Marko za správu ohľadom bytových domov 

č. 4 a č. 5. Poznamenal, že ObZ prerokuje tieto informácie a následne bude informovať firmu 

Marko a Marko o výsledku rokovania. 

Pavol Kataník sa spýtal na úzku, prístupovú cestu, ktorá vedie k bytovým domom, či sa to rieši. 

Starosta obce povedal, že cesta zatiaľ nie je doriešená. Jozef Marko na to reagoval, že 

prístupovú cestu začalo riešiť minulé vedenie s PSK a keďže sa po voľbách menilo vedenie 

nemá vedomosť o tom , ako sa to bude ďalej. 

 

 

V tomto bode poslanci zobrali na vedomie informáciu o bytových domoch realizovaných 

firmou Marko a Marko 

 

Hlasovanie:  ZA:  6 Proti:0  Zdržalo sa:0  

 

Za: 6  P.Mikula, M. Semanišin, Mgr. J. Dulenčin, J. Soroka, 

Mgr. D. Mikulová, J. Basár 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

 

K bodu 5: . Konsolidovaná výročná správa obce za rok 2021 

 

Starosta obce poprosil hlavného kontrolóra o informáciu ku konsolidovanej výročnej 

správe obce za rok 2021. 

Hlavný kontrolór Ing. Miloš Mikula stručne oboznámil prítomných o konsolidovanej výročnej 

správe obce za rok 2021, keďže sa jedná o účtovnú záležitosť a je obsiahnutá v 15 stranách 

a zverejnená na webovej stránke poznamenal iba základné údaje: 



- Investičné akcie obce 

- Vývoj hospodárenia obce 

- Predpoklad, že hodnota majetku obce presiahne v r. 2023 2 000 000 eur 

 

V tomto bode poslanci ObZ zobrali na vedomie informáciu o konsolidovanej výročnej 

správe obce za rok 2021 

 

 

Hlasovanie:  ZA:  6 Proti:0  Zdržalo sa:0  

 

Za: 6  P.Mikula, M. Semanišin, Mgr. J. Dulenčin, J. Soroka, 

Mgr. D. Mikulová, J. Basár 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

 

K bodu 6: Audit individuálnej a konsolidovanej účtovnej závierky k 31.12.2022 

 

Starosta obce v tomto bode predal slovo Ing. Milošovi Mikulovi. Hlavný kontrolór oboznámil 

prítomných so správami auditora.  

Auditorské služby vykonáva zazmluvnená auditorská firma, ktorá vykonáva audit obce a keďže 

je na obci aj Obecný podnik Beloveža, musí byť vykonaný aj audit konsolidovanej účtovnej 

závierky. Audit dopadol dobre. 

 

Starosta obce dal hlasovať k tomuto bodu 6 

 

Obecné zastupiteľstvo v Beloveži berie na vedomie audit individuálnej a konsolidovanej 

účtovnej závierky k 31.12.2022 

 

a) Audit individuálnej účtovnej závierky k 31.12.2021 

b) Audit konsolidovanej účtovnej závierky k 31.12.2021 

 

Hlasovanie:  ZA:  6 Proti:0  Zdržalo sa: 0 

  

Za: 6 P.Mikula, M. Semanišin, Mgr. J. Dulenčin, J. Soroka, 

Mgr. D. Mikulová, J. Basár 

Proti:   

Zdržal sa:   

 

 

K bodu 7 Informácia o správe z kontroly hlavného kontrolóra 

 

Starosta obce poprosil hlavného kontrolóra o informácie k tejto správe z kontroly.  

Ing. Miloš Mikula uviedol, že v dňoch 17.11. – 27.11.2022 vykonal na obci kontrolu nakladania 

s odpadmi za rok 2021. Kontrola bola vykonaná v súlade s § 18d zákona č. 369/1990 Zb. o 



obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. Cieľom kontroly bolo preveriť nakladanie s 

odpadmi v roku 2021, príjem z poplatku za komunálny odpad, dodržiavanie zmluvných 

vzťahov a interných predpisov obce.  

 

 

Ku kontrole boli predložené nasledovné doklady: 

 

1. Rámcová zmluva o poskytovaní služby pri zbere a preprave odpadu 

2. Rámcová zmluva o zbere, preprave a zneškodnení vybraných zložiek komunálnych odpadov 

3. Zmluva o poskytovaní služieb v oblasti triedeného zberu 

4. Zmluva o zbere a preprave odpadu 

5. Zmluva o spolupráci pri zbere a nakladaní s použitým šatstvom 

6. Faktúry za nakladanie s odpadmi 

7. Ročný výkaz o komunálnom odpade za rok 2021 

8. Úroveň vytriedenia komunálnych odpadov v obci Beloveža za rok 2021 

 

Obec má v rámci odpadového hospodárstva podpísaných 5 zmlúv. 

 

Účelom kontroly bolo zistiť plnenie zmluvných vzťahov v oblasti odpadového hospodárstva, 

výnos z poplatku za komunálny odpad, dodržiavanie Všeobecne záväzného nariadenia obce 

č.1/2019 o miestnych daniach a o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady na území obce Beloveža a vzťah tohto plnenia na rozpočtové hospodárenie obce. 

Výsledky kontroly: 

Na základe § 10 zákona o odpadoch č. 79/2015 Z. z. obec, na území ktorej ročná produkcia 

komunálnych odpadov vrátane drobných stavebných odpadov presahuje 350 ton alebo ktorej 

počet obyvateľov prevyšuje 1000, je povinná vypracúvať program obce. Obec nesplnila v roku 

2021 ani jednu z týchto podmienok a teda povinnosť vypracovať program odpadového 

hospodárstva nevznikla, aj keď by to bolo pre obec žiadúce. Obec zodpovedá za nakladanie so 

všetkými komunálnymi odpadmi, ktoré vznikli na jej území a so všetkými drobnými 

stavebnými odpadmi (ďalej len „DSO“), ktoré vznikli na jej území. Je to základná povinnosť 

obce vo vzťahu k nakladaniu s komunálnymi odpadmi a DSO, od ktorej sa odvíjajú a ďalej 

špecifikujú povinnosti obce ustanovené v nasledujúcich odsekoch. Ide o výkon 

štátnej správy v odpadovom hospodárstve, ktorý nadväzuje na originálne právomoci 

vyplývajúce zo zákona č. 369/1990 Zb. 

Obec doslovne nezodpovedá za všetok komunálny odpad, ktorý vzniká na jej území. 

Nezodpovedá absolútne predovšetkým za odpad, na ktorý sa vzťahuje rozšírená zodpovednosť 

výrobcov, teda za elektro odpad z domácností, použité prenosné a automobilové batérie a 

akumulátory, odpady z obalov a odpady z neobalových výrobkov. 

Do budúcna odporúča, aby vo faktúrach boli uvedené množstva vyvezeného odpadu. 

Peter Mikula podotkol, že pravdepodobne budú vykonávané kontroly pri separácii odpadu 

a jediné riešenie je separovať. Začiatkom roku 2023 bude do každej domácnosti roznesené 

harmonogram zberu odpadu. 

Mgr. Dana Mikulová sa zapojila do diskusie a poukázala na to, že ako administrátor 

facebookovej skupiny Bilovežane na facebooku informuje obyvateľov o každom zbere odpadu 

a pripomenula prítomným občanom, že je možnosť stiahnuť si mobilnú aplikáciu obce 

Beloveža prostredníctvom, ktorej bude občan upozornený na zber v obci. 

Ján Basár navrhol, aby sa začalo v ZŠ a MŠ s informovanosťou o separovaní. Zúčastnení 

občania potvrdili, že v ZŠ a MŠ sa to deti učia, len je to potrebné pravidelne pripomínať. 

Občania si dožadovali informovať o zbere prostredníctvom miestneho rozhlasu. 



Peter Jurč č. d. 80 sa pýtal, že keď platíme za drobný stavebný odpad, nikde nie je definované 

koľko stavebného odpadu je možné vyhodiť. Chcel, aby bolo špecifikované aký stavebný 

materíál a aké množstvo môže byť zlikvidované. 

Peter Mikula reagoval na to, že sa jedná asi iba o minimálne množstvo odpadu, lebo aj ten 

poplatok je minimálny. 

Obecné zastupiteľstvo v Beloveži b e r i e   n a   v e d o m i e informáciu o správe z kontroly 

hlavného kontrolóra 

Hlasovanie:  ZA: 6          Proti:0  Zdržalo sa: 0 

  

Za: 6 P.Mikula, M. Semanišin, Mgr. J. Dulenčin, J. Soroka, 

Mgr. D. Mikulová, J. Basár 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

K bodu 8 Návrh zmien a doplnkov VZN obce Beloveža č. 1/2019 o miestnych daniach 

a o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce 

Beloveža 

 

Starosta obce zdôraznil, že jedinou cestou ako udržať poplatky za komunálny odpad je 

separácia odpadu. Zvýšenie poplatku za komunálny odpad na 20 eur neprinesie pokrytie 

nákladov za vývoz komunálneho odpadu. Do diskusie sa zapojil Ing. Miloš Mikula a zdôraznil, 

že je veľký tlak na zvyšovanie poplatkov za komunálny odpad zo strany štátu. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Beloveži s c h v a ľ u j e návrh zmien a doplnkov VZN obce Beloveža 

č. 1/2019 o miestnych daniach a o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady na území obce Beloveža 

Hlasovanie:  ZA: 6 Proti:0  Zdržalo sa: 0 

  

Za: 6 P.Mikula, M. Semanišin, Mgr. J. Dulenčin, J. Soroka, 

Mgr. D. Mikulová, J. Basár 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

 

K bodu 9 Návrh rozpočtu Obce Beloveža na rok 2023 a roky 2024, 2025 a Odborné 

stanovisko  hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu obce na roky 2023 – 2025 

  

Ing. Miloš Mikula predniesol stanovisko k návrhu rozpočtu na roky 2023 – 2025. 

Návrh viacročného rozpočtu obce na roky 2023 – 2025 a návrh rozpočtu obce na rok 2023 je 

spracovaný v súlade so všeobecne záväznými právnymi predpismi - zákonom č. 523/2004 Z. z. 

o rozpočtových pravidlách verejnej správy a o zmene a doplnení niektorých zákonov a zákonom 

č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov. Návrh rozpočtu zohľadňuje aj ustanovenia zákona č. 582/2004 Z. z. o 

miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálny odpad a drobné stavebné odpady v znení 



neskorších predpisov, zákona č. 564/2004 Z. z. o rozpočtovom určení výnosu dane z príjmov 

územnej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a 

zákona č. 597/2003 Z. z. o financovaní základných škôl, 

stredných škôl a školských zariadení v znení neskorších predpisov a ostatné súvisiace právne 

normy. Najväčším rozpočtovým rizikom návrhu rozpočtu je zabezpečenie prevádzkovania 

základnej školy ako prenesených kompetencií štátu, výška výdavkov na energie a financovanie 

odpadového hospodárstva. Návrh rozpočtu bol verejne sprístupnený v obci spôsobom 

obvyklým v zákonom stanovenej lehote, t. j. najmenej 15 dní pred jeho schválením v súlade s 

§ 9 ods. 2 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 

Obecné zastupiteľstvo v Beloveži 

A) s c h v a ľ u j e  

1. Rozpočet obce na rok 2023 v celkovom objeme 439 382 €.  

Bežný rozpočet 

Príjmy bežného rozpočtu   439 382 €  

  Výdavky bežného rozpočtu              403 882 € 

  Kapitálový rozpočet 

  Príjmy kapitálového rozpočtu              0 € 

  Výdavky kapitálového rozpočtu              0 €  

  Finančné operácie 

  Príjmové finančné operácie                         0 € 

Výdavkové finančné operácie     35 500 € 

2. Štruktúru príjmov a výdavkov rozpočtu v platnej funkčnej a ekonomickej klasifikácii 

rozpočtu  

Hlasovanie:  ZA: 6  Proti:0  Zdržalo sa: 0 

  

Za: 6 P.Mikula, M. Semanišin, Mgr. J. Dulenčin, J. Soroka, 

Mgr. D. Mikulová, J. Basár 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

B)  b e r i e   n a   v e d o m i e 

 1.  Návrh rozpočtu obce na roky 2024, 2025 podľa prílohy č.1 

 2.  Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu mesta na rok 2023-2025

   

C)         Obec Beloveža nebude uplatňovať programy obce podľa § 4 odstavec 5 zákona č. 

583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov. 

 



 

K bodu 10 Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2023 

 

Starosta obce poprosil Ing. Miloša Mikulu, aby oboznámil prítomných s plánom 

kontrolnej činnosti. Hlavný kontrolór predstavil plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

Obce Beloveža na I. polrok 2023: 

 

1. Kontrola stavu a vývoja pohľadávok a záväzkov Obce Beloveža k 31.12.2022 

Pravidelné kontroly 

2. Kontroly vykonávané na základe podnetov, uznesení obecného zastupiteľstva obce 

Beloveža, kontroly vykonávané na základe vlastného uváženia. 

3. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva obce Beloveža za II. polrok 2022. 

 

Starosta obce Beloveža dal hlasovať za plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 

I. polrok 2023 

Obecné zastupiteľstvo v Beloveži s c h v a ľ u j e návrh plánu kontrolnej činnosti 

hlavného kontrolóra na I. polrok 2023. 

 

Hlasovanie:  ZA: 6  Proti:0  Zdržalo sa: 0 

  

Za: 6 P.Mikula, M. Semanišin, Mgr. J. Dulenčin, J. Soroka, 

Mgr. D. Mikulová, J. Basár 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

 

K bodu 11 Schválenie osôb oprávnených viesť obecné vozidlá 

 

Keďže sa na obci a Obecnom podniku Beloveža nachádza vozový park predniesol Mgr. 

Jaroslav Marko návrh na schválenie osôb oprávnených viesť obecné motorové vozidlá 

následne: 

Traktor Zetor 5245 : Mgr. Jaroslav Marko, Marián Udič, Peter Storinský, 

Peugeot Boxer 9 miestny: Mgr. Jaroslav Marko, Peter Mikula, Peter Storinský, Peter 

Červeňák, Michal Semanišin, Jakub Storinský, Jakub Červeňák, Ing. Ján Džupír, Ján Perunský, 

Jozef Džupír, Mgr. Ján Dulenčin 

Peugeot Boxer Valník: Mgr. Jaroslav Marko, Peter Mikula, Peter Storinský, Peter Červeňák, 

Michal Semanišin, Jakub Storinský, Jakub Červeňák 

Traktor Zetor Proxima: Mgr. Jaroslav Marko, Peter Storinský, Marián Udič 

Iveco Daily: Miloš Mikula č. d. 92, Marián Udič, Jakub Storinský 

 

Starosta obce dal hlasovať za schválenie osôb oprávnených viesť obecné vozidlá 

 

 



Obecné zastupiteľstvo v Beloveži s c h v a ľ u j e osoby oprávnené viesť obecné vozidlá 

Hlasovanie:  ZA:  6  Proti:0  Zdržalo sa: 0 

  

Za: 6 P.Mikula, M. Semanišin, Mgr. J. Dulenčin, J. Soroka, 

Mgr. D. Mikulová, J. Basár 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

K bodu 12 Rôzne 

 

Starosta obce otvoril diskusiu k bodu rôzne. 

 

Peter Mikula informoval prítomných o procese presunutia ZŠ do budovy MŠ, že je 

potrebné pripraviť projekt a v spolupráci s úradmi postupovať v súlade s platnou legislatívou. 

K Obecného podniku Beloveža s.r.o sa vyjadril, že ohľadom spoločnosti budú občanov 

informovať na verejnej schôdzi. 

Občania sa dožadovali informácii ohľadom: 

- budovy Maják - financovanie STTAFORD BARU 

- chceli vedieť, ako je zadlžená obec 

- pýtali sa, prečo sa pri rekonštrukcii Obecného úradu neboli spravené nové sociálne 

zariadenia 

 

Peter Mikula sa poďakoval hlavnému kontrolórovi za prácu pre obec Beloveža a navrhol 

odmenu pre hlavného kontrolóra v sume 300 eur. Starosta obce dal hlasovať za návrh Petra 

Mikulu. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Beloveži s c h v a ľ u j e odmenu hlavnému kontrolórovi obce za rok 

2021 vo výške 300 €. 

Hlasovanie:  ZA:  6  Proti:0  Zdržalo sa: 0 

  

Za: 6 P.Mikula, M. Semanišin, Mgr. J. Dulenčin, J. Soroka, 

Mgr. D. Mikulová, J. Basár 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

Do bodu rôzne sa zapojil aj Ján Basár, ktorý zastával názor, že je výhodou, že obec 

disponuje takou budovou ako je dom Maják. Táto budova môže byť do budúcna využívaná na 

viaceré účely a môže prispieť k rozvoju obce. 

Peter Mikula vyjadril svoj názor, že najprv sa mali vysporiadať pozemky, na ktorom je 

obecný úrad a nepovažoval za správne zbúrať suchý sklad za obecným úradom, nakoniec 

skonštatoval, že rozostavaná požiarna zbrojnica nie je dokončená a nie je ani zabezpečená pred 

poveternostnými podmienkami. 

Starosta obce podotkol, že nakoľko je nové vedenie obce, je potrebné zvoliť nový 

krízový štáb. 

 



Navrhol členov krízového štábu: 

Predseda:        Mgr. Jaroslav Marko 

Podpredseda:  Peter Mikula 

Členovia:         Michal Semanišin 

                         MUDr. Jozef Leškanič 

                         JUDr.  Tomáš Soroka 

                         Juraj Kostura 

                         Peter Storinský 

                         Jakub Červeňák 

                         Peter Červeňák 

 

Starosta obce dal hlasovať o návrhu členov krízového štábu 

 

Obecné zastupiteľstvo v Beloveži s c h v a ľ u j e členov krízového štábu obce Beloveža 

Hlasovanie:  ZA:  6             Proti:0  Zdržalo sa: 0 

  

Za: 6 P.Mikula, M. Semanišin, Mgr. J. Dulenčin, J. Soroka, 

Mgr. D. Mikulová, J. Basár 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

Starosta obce informoval, že prebieha  zmena konateľa na Obecnom podniku Beloveža s.r.o.. 

 

Ďalej navrhol členov do školskej rady: do základnej školy :  Mgr. Danu Mikulovú 

                                                               do materskej školy: Mgr. Jána Dulenčina 

 

Následne dal p. starosta hlasovať o návrhu členov do rady pre ZŠ a MŠ 

 

Obecné zastupiteľstvo v Beloveži s c h v a ľ u j e členov školskej rady pre základnú a materskú 

školu v obci Beloveža 

Hlasovanie:  ZA:  6  Proti:0  Zdržalo sa: 0 

  

Za: 6 P.Mikula, M. Semanišin, Mgr. J. Dulenčin, J. Soroka, 

Mgr. D. Mikulová, J. Basár 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

Na zastupiteľstve 28.11.2022 boli zvolení členovia komisie na ochranu verejného 

záujmu v súlade s ustanovením čl. 7 ods. 5 písm. a) ústavného zákona č. 357/2004 Z.z. 

o ochrane verejného záujmu pri výkone verejných funkcionárov v znení neskorších predpisov 

a dodatočne sa dalo hlasovať za predsedu komisie Michala Semanišina 

 

 

 

 



Obecné zastupiteľstvo v Beloveži volí Michala Semanišina za predsedu komisie na ochranu 

verejného záujmu v súlade s ustanovením čl. 7 ods. 5 písm. a) ústavného zákona č. 357/2004 

Z.z. o ochrane verejného záujmu pri výkone verejných funkcionárov v znení neskorších 

predpisov. 

Hlasovanie:  ZA:  6   Proti:0  Zdržalo sa: 0 

  

Za: 6 P.Mikula, M. Semanišin, Mgr. J. Dulenčin, J. Soroka, 

Mgr. D. Mikulová, J. Basár 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

Starosta obce informoval prítomných, že sa stretol s bývalým starostom Jozefom 

Kosturom, prekonzultovali vyplatenie odstupného, ktoré chce vyplatiť jednorazovo a oznámil, 

že má cca 50 dní nevyčerpanej dovolenky. Peter Mikula vysvetlil, že odstupné starostovi patrí 

podľa zákona a musí byť vyplatené.  

Mgr. Jaroslav Marko dal hlasovať o vyplatení odstupného pre bývalého starostu Jozefa 

Kosturu. 

Obecné zastupiteľstvo v Beloveži schvaľuje vyplatenie odstupného bývalému 

starostovi Jozefovi Kosturovi 

Hlasovanie:  ZA:  6   Proti:0  Zdržalo sa: 0 

  

Za: 6 P.Mikula, M. Semanišin, Mgr. J. Dulenčin, J. Soroka, 

Mgr. D. Mikulová, J. Basár 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

Po búrlivej debate zúčastnených občanov ohľadom preplatenia dovolenky sa obecné 

zastupiteľstvo zhodlo, že o dovolenke bude rokovať na ďalšom zastupiteľstve. 

 

Mgr. Jaroslav Marko ďalej informoval, že ho oslovila predsedníčka dôchodcov p. Eva 

Grohoľová, že sa bude konať posedenie seniorov na ukončenie roka 2022. Zároveň predložila 

starostovi plán činnosti na r. 2023 so žiadosťou o dotáciu cca 500 eur. 

 

Ďalšou akciou, ktorá sa bude konať 14. januára 2023 je stolnotenisový turnaj, na ktorý 

pán starosta pozval všetkých prítomných. 

 

Pán starosta informoval, že bola podaná žiadosť na preplatenie energií za mesiace 

august a september. Žiadosť bola akceptovaná a z MH SR bude preplatená čiastka 751 eur. 

 

Mgr. Jaroslav Marko podotkol, že s blížiacimi sa vianočnými sviatkami je potrebné 

osadiť svetelnú výzdobu po obci. Pán starosta navrhol, aby bola výzdoba zredukovaná na 

polovicu, keďže ceny energií sú vysoké a nechal priestor prítomným, aby sa vyjadrili k tejto 

téme. 

 

 



 

Mgr. Jaroslav Marko dal hlasovať, kto je zato, aby sa osadila celá svetelná výzdoba 

v obci Beloveža 

 

 

Hlasovanie:  ZA:  2   Proti:3  Zdržalo sa: 1 

  

Za: 2 Mgr. D. Mikulová, J. Basár 

 

Proti: 3 P.Mikula, M. Semanišin, Mgr. J. Dulenčin 

Zdržal sa: 1 J. Soroka 

 

Obecné zastupiteľstvo v Beloveži neschválilo osadenie celej svetelnej výzdoby v obci 

Beloveža. 

 

Starosta obce navrhol, aby mu boli schválené paušálne náhrady, tak ako 

predchádzajúcemu starostovi, ale nie vo výške 200 eur, ako mal p. Jozef Kostura, ale v sume 

150 eur paušálne náhrady a 30 eur suma telefónu. Následne dal hlasovať za tento návrh. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Beloveži schvaľuje paušálne náhrady za využívanie osobného 

motorového vozidla pre účely spojené s aktivitami obce vo výške 180 eur mesačne 

s platnosťou od 1. januára 2023 

Hlasovanie:  ZA:  6   Proti:0  Zdržalo sa: 0 

  

Za: 6 P.Mikula, M. Semanišin, Mgr. J. Dulenčin, J. Soroka, 

Mgr. D. Mikulová, J. Basár 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

K bodu 13 Záver 

 

Mgr. Jaroslav Marko  po prerokovaní všetkých bodov programu poďakoval prítomným za účasť 

na Obecnom zastupiteľstve. 

 

Zápisnicu zostavila:  Mgr. Zuzana Kohutová : 

 

Overovatelia zápisnice: 

Mgr. Ján Dulenčin 

Michal Semanišin 

 

 

 


